
   Referat 

Fra bestyrelsesmøde onsdag d. 16 december 2015 kl 19 i Fiskerlaugets lokale på Espergærde Havn 

Til stede:  Jens Heinrichsen 
Kaj Steffensen 

  Etienne Adriansen 
  Knud Rosted 

Henrik Tinning 
Søren Larsen 
Benny Andersen 
Ole Henriksen 
 

Afbud:  Per Tærsbøl 
 
 

1.  Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 16. september 2015. 
Referatet blev godkendt uden anmærkninger. 
 

2.  Gennemgang af post v/Jens. Havnen har modtaget følgende: 
Ejendomsskattebillet for året. 
Tilbud på renovering af betonbelægning på søndre mole. Tilbud på ~22tkr plus moms for ophug og 
ny beton. 
Sv. Andersen har på vegne af sejlklubben rettet henvendelse vedr. net på slæbestedet da det er 
meget glat. Havnen undersøger hvordan man kan løse problemet. 
Tilbud fra Limfjorden vedr. opgravning af sand. Prisen er 51,25kr/m3 plus 5000 kr i anstilling. Tilbud 
accepteres og udføres når behov. 
Firma ved navn ’Centralforsyningen’ har uopfordret sendt handsker og faktura. Handsker er 
tilbageleveret. 
Henvendelse fra Sv. Andersen fra sejlklubben vedr. snipejoller. Det aftaltes at havnefogeden kan 
aftale hvor bådene kan disponeres – så længe det harmonerer med havnens aktiviteter og 
helhedsbilledet. 
Plads nr. 69 og 72 har opsagt deres pladser. 
Havnefoged har talt med elektriker ang. Vedligehold af el. Regning på ca. 15tkr plus moms. 
Møller Garp har stillet forslag om advisering af fravær således at ledige havnepladser kan lejes ud 
når fravær (seddel a la Vedbæk Havn vil blive tilgængelige). 
Forespørgsel vedr. forlængelse af fyrmolen er modtaget. Emnet taget op på førstkommende 
generalforsamling. 
Affaldshåndbogen skal opdateres. Referent sørger herfor. 
Parkering på havnen blev drøftet. Vi har eksempler på langtidsparkering der besværliggør parkering 
for havnens brugere. Det aftaltes at de pågældende adviseres om at det ikke er tilladt at 
langtidsparkere. 
Forespørgsel om Havnefest er modtaget fra Fiskemanden. Havnen er meget positive overfor 
forslaget da det skaber aktivitet og liv på området. Det aftaltes samtidig at Havnen fremover vil 
opkræve 2000 kr plus moms for aktiviteter så som Havnefest, Sankt Hans mv da disse også 
medfører en vis slitage på Havnens arealer og inventar. 



 
3.  Økonomi v/Kaj  

Økonomien følger budget og er i god gænge. Det aftaltes at sommerlejen vil holdes uændret i fht 
sidste år. 
 

4. Plads- og rokeringsudvalg v/Benny 
Ingen bemærkninger. 
 

5. Eventuelt: 
Det aftaltes at ansøge Kystinspektoratet vedr. eventuel udvidelse af arealet syd for Havnen til 
rekreative formål. 
 
Næste bestyrelsesmøde er planlagt onsdag den 16. marts 2015 kl 18.30. Generalforsamling 2016 
bliver 27. april kl 19. 
 
Referent  
Etienne Adriansen 


